

To: [5.1.2e] [5.1.2e]@minvws.nl; [5.1.2e] [5.1.2e]@minvws.nl
From: [5.1.2e]
Sent: Thur 6/18/2020 8:02:05 AM
Subject: RE: Verslag voor intern hand aan de kraan 15 juni
Received: Thur 6/18/2020 8:02:05 AM

Hoi [5.1.2e]

Ik heb even met [5.1.2e] gebeld.

Wij dachten eraan een gerichte mail aan partijen te sturen om te vragen of zij bij hun achterban (en het LNAZ dus bij de ROAZ'en) willen nagaan of:

- Ze voorbereid zijn op de tweede golf
- Liggen hiervoor al plannen op papier klaar
- Is dit al in samenwerkingsverbanden/roaz-verband besproken
- Waar lopen partijen tegenaan/wat zijn potentiële knelpunten:
- Hoe staat het met:
 - Voorraden
 - Informatievoorziening
 - Bedden
 - Personeel/capaciteit

Wij bedachten ons echter ook dat het LNAZ op 25 juni met een plan komt voor opschaling van IC, maar volgens mij staat daar ook e.e.a. in over voorbereiding op een tweede golf.

Is het daarom niet handig om eerst met het LNAZ te bellen om te vragen waar zij partijen al over ondervraagd hebben en welke informatie zij al hebben? Om te voorkomen dat we precies dezelfde inventarisatie gaan doen als zij. En dan af te stemmen welke vragen we aanvullend daarop kunnen stellen?

Dan zou het voor 29 juni misschien een goed idee zijn als het LNAZ kort een toelichting geeft op hun analyse en dat we daarna een rondje langs partijen doen met de vraag hoe zij de voorbereiding zien bij hun achterban, en waar ze tegenaan lopen (dit hebben ze dan op ons verzoek voorbereid).

Dus in het kort ons idee:

- Eerst afstemmen met LNAZ
- Daarna mail aan partijen met vraag om check bij hun achterban op voorbereiding tweede golf (op basis van gerichte vragen). Dan zou LNAZ het dus bij de ROAZ' en moeten vragen.

Ik hoor het graag.

Groetjes,

[5.1.2e]

Van: [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

Verzonden: woensdag 17 juni 2020 13:52

Aan: [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag voor intern hand aan de kraan 15 juni

Ha [5.1.2e]

Ja vind ik ene goed idee.

Suggesties:

- Op de agenda expliciet als standaard agendapunt opnemen: "signalen uit het veld"
- En ook op de eerstvolgende agenda zetten: "toelichting door veldpartijen op hun voorbereiding op evt. tweede golf"

Kunnen jullie ook nadenken hoe we t.a.v. het tweede punt nu al iets in beweging kunnen zetten bij de partijen? Het kan inderdaad via de ROAZ-lijnen lopen en/of via de koepels.

Groeten, [5.1.2e]

Van: [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

Verzonden: woensdag 17 juni 2020 10:16

Aan: [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

CC: [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag voor intern hand aan de kraan 15 juni

Hoi 5.1.2e

Zullen wij hiervoor een plannetje bedenken en dat aan 5.1.2e voorleggen?

@5.1.2e vind jij dat goed?

Ik ben zelf minder thuis in die ROAZ'en, maar ik dacht een beetje aan het volgende:

- De huidige genodigden behouden en daar een paar 'actieve' ROAZ'en aan toevoegen?
- Een agenda met duidelijke agendapunten (+ toelichting) een week van tevoren rondsturen
- Partijen vragen deze punten voor te bereiden.

In plaats van een paar (actieve) ROAZ'en uit te nodigen kunnen we misschien ook LNAZ vragen bij de ROAZ'en te inventariseren?

Zullen we hier anders vandaag of morgen even over bellen?

Groetjes,

5.1.2e

Van: 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 16 juni 2020 11:31

Aan: 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>

< 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>

CC: 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>

(5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verslag voor intern hand aan de kraan 15 juni

Ha allen,

Vandaag liet de minister weten dat hij het gesprek in dit overleg nogal passief vond. Hij graag wil dat wij de aanwezigen op een andere manier vragen: bent u klaar voor de tweede golf en heeft u hiervoor plannen op papier en in samenwerkingsverbanden besproken? Plannen over: huisartsen en ziekenhuis capaciteit/pbm's/ IC-benodigdheden/geneesmiddelen/personeel /samenwerking in het zorgnetwerk incl VenVT.

@ 5.1.2e kunnen jullie ajb eens nadenken hoe we dit zouden kunnen vragen aan deze koepels?

Zou kunnen dat jullie uitkomen dat we dat aan koepels en aan de ROAZen dit zouden kunnen vragen?

Groetjes, 5.1.2e

Van: 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 16 juni 2020 11:02

Aan: 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>

< 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>

CC: 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>

(5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e) < 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: Verslag voor intern hand aan de kraan 15 juni

Hoi allen,

Zie hierbij een kort verslag dat ik heb gemaakt van het hand aan de kraan overleg.

Actiepunten:

- Er wordt input voor het onderzoek over lessons learned naar 5.1.2e gestuurd. Vraag is hoe die input bij de juiste directies aankomt. @ 5.1.2e ik heb jou daarom in de cc gezet. Misschien kan jij hier de link/contacten leggen? Ook wordt het rapport van de wetenschappelijke verenigingen over wat te doen bij een eventuele tweede golf naar 5.1.2e gestuurd.
- Voor gmt: het punt over die gesteriliseerde mondkapjes. Ik heb daar niet meer echt een antwoord op gehoord. Moeten we daar nog wat mee, of is dat voor jullie een bekend signaal?

Groetjes,

5.1.2e